
马来西亚象棋总会 ( nombor pendaftaran : 4880/2011 )

PERSATUAN XIANG QI MALAYSIA (CATUR CINA)
No. 22-1, (1st Floor) , Langsari Business Centre, Jalan Radin Anum

Bandar Baru Sri Petaling, 57000 Kuala Lumpur. West Malaysia
Website：www.myxiangqi.com  email：myxiangqi@gmail.com

邀请函：第十九届亚洲象棋个人锦标赛与第三届亚洲象棋个人公开赛

致亚洲象棋联合会各会员单位：

受亚洲象棋联合会之委托，本会将于 2019 年 9 月 24 日至 30 日在吉隆

坡举办第十九届亚洲象棋个人锦标赛暨第三届亚洲象棋个人公开赛。

特邀 贵会届时派队参加。

随函附上上述两项比赛之规程、日程表、报名表。请于 7 月 15 日前将

报名表格（盖协会章）、所有人员 2 寸彩色电子照片、航班讯息发送至马

来西亚象棋总会秘书处，为荷。

马来西亚象棋总会秘书处联系方式：

联系人：谢琼高 电话：+60 19350 2299 电邮：myxiangqi@gmail.com

石健伟 电话：+60 16302 9331 电邮：seckham23@gmail.com

马来西亚象棋总会

2019 年 3 月 31 日

Official Invitation
In accordance with the request of the Asian Xiangqi Federation,  The Malaysia Xiangqi
Association will organize the 19th Asian Xiangqi Championship. We cordially invite
your participation in this  event.

Attached  are  the  rules  and  regulations  of  the  tournament,  the  tournament
schedule and the registration form.  Please return the registration form with seal of
your association ,  all member's passport size photos and the flight information to the
Malaysia Xiangqi Association before 15 July 2019

MXA Contact Person:
Mr. KK Chia Tel.: +60 19350 2299 E-mail: myxiangqi@gmail.com
Mr. KW Seck Tel.: +60 16302 9331 E-mail: seckham23@gmail.com


